
Zasadanie Komisie životného prostredia a odpadového hospodárstva

5.9.2023

Obecný úrad v Záhorskej Vsi

Prítomní: Igor Meňhart, predseda komisie

Zuzana Trstenská, člen

Radoslav Jánoš, člen

Peter Polák, člen

Stanislava Orgoňová, tajomníčka, pracovníčka OCÚ

Neprítomní: Lenka Balážová, členka - neospravedlnená

Peter Um, člen - neospravedlnený

Hostia: poslankyňa Zdenka Meňhartová

pani Miškierniková

Pán Jurík

Poslanci zo Suchohradu: pani A. Grujbárová

pani Z. Grujbárová

pán Máša

1. Otvorenie: predseda komisie privítal zúčastnených, konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná,

a predstavil program zasadania.

2. Schval'ovanieprogramu: program schválený bezvýhrad

Program: 1. Otvorenie

2. Schvaľovanie programu

3. ČOV

4. VO na auto na zber BRKO,príspevok za zber

5. ZD prevádzkový poriadok, zber nebezpečného odpadu, textil, vyrovnanie so
Suchohradom

6. Zmluva s FCC, čipovanie nádob, appka pre občanov

7. Envirofond - príspevok za separovanie,

8. VZN chýbajúce, nevyhovujúce,

9. Zmluva na odchyt psov, sankcie za priestupky v živ. prostredí, osadenie košov na
psie exkrementy



10. Žumpa na detskom ihrisku Slniečko, vyvedenie mimo ihriska

11. Rôzne

12. Záver

3. ČOV: projekt na novú ČOV - pán Jánoš informoval komisiu, že prebehla konzultácia s pánom

Drtilom, kde sa diskutovalo o možnostiach rekonštrukcie/rozšírenia ČOV v Záhorskej Vsi. Pán Jánoš sa

prikláňa k riešeniu pristaviť ďalšiu linku, čo mal pán Drtil prepočítať a schváliť. Nemá však všetky.

relevantné informácie. Pán Polák preto zavolal starostovi, dal telefonát nahlas, na čo pána starostu aj

upozornil. Starosta k tomu povedal toto: "Nebudem sa k tomu vyjadrovať. Už ma to nebaví." Komisia

preto nedostala žiadne podklady ani nové informácie, ktoré by mal pán starosta Šimkovič mať.

Pani Orgoňová informovala komisiu, že nové, potvrdené stanovy priniesol na OcÚ pán starosta

Suchohradu.

Poslanci Suchohradu boli zvedaví, čo sa deje s ČOV, ale nedostali konkrétne odpovede.

4.VOS na auto na BRKO: verejné obstarávanie prebieha od 25. 8. 2023 do 12. 9. 2023. Predseda

komisie p.Meňhart spomenul stretnutie s predajcom z Bratislavy, ku ktorému prebehlo zasadanie OZ

v malej sále CVČ.

5. Obec od Envirofondu dostala príspevok za vyseparovaný odpad:

Vyzbierali sme 2105 kg nebezpečného odpadu, zaplatili sme zaň z peňazí, ktoré sme dostali od

Envirofondu. Mnoho občanov má doma ťažký nebezpečný odpad, ktorý nedokázali priviezť na ZD

v čase posledného zberu. Keďže podl'a zákona sa má zber takéhoto odpadu organizovať dva razy do

roka, komisia sa zhodla, že ďalší zber by mal byť organizovaný od domov, pani Orgoňová má zistiť,

o kol'ko by to bolo drahšie.

6. Prevádzkový poriadok zberného dvora: Pani Orgoňová doplnila a aktualizovala prevádzkový

poriadok. Nádoby na textil budú presunuté na zberný dvor, I'udia do nich hádžu hocičo, robia okolo

nádob neporiadok. Nádoby na sklo sa tiež presunú od obecného úradu. Stále máme problém

s objemným odpadom, občania tam hádžu plasty, komunálny odpad. Je potrebná osveta o tom, čo

kam patrí.

Šíria sa chýry o tom, že Záhorská Ves chce vypovedať Suchohradu zmluvu o používaní zberného dvora

v Záhorskej Vsi. V projekte bol zberný dvor určený obom obciam, ale Suchohrad nemá možnosť ho

využívať ani neprispel na jeho vybudovanie, takže došlo k patovej situácii. Suchohradu by vyhovovalo

vybudovať si vlastný, preto je potrebné zistiť, čo by po rozviazaní zmluvy so Suchohradom hrozil našej

obci finančný postih. Pani Orgoňová zistí, či je možné túto spoločnú zmluvu zrušiť.



Informácie o vreciach na KO, na ktoré sa občania pýtajú. Členovia s pani Orgoňovou sa zhodli, že by

bolo dobré ich kúpiť a dať na ZD, kde by si ich občania mohli zakúpiť. Cena za vrece na KO 5 eur, treba

doplniť do cenníka obce.

6. BRKO v ZŠ a MŠ: pani Orgoňová zistí, koľko ho vynášajú.

7. 

Uznesenie č.19/2023: Komisia schvaľuje a odporúča obci vypracovať harmonogram zberu

nebezpečného odpadu. Komisia navrhuje termíny apríl- máj a september - október.

Za:4

Proti:O

Zdržal sa:O

2 neprítomní

8. Zmluva s FVV: Z čipov prejdeme na nálepky, zatial' nám dodávatel' neposkytol podrobnosti. Aplikácia

pre občanov nebude fungovať, ale pani Orgoňová na úrade poskytne informácie každému záujemcovi.

Uznesenie č. 20/2023: Komisia schval'uje a odporúča obci nakúpiť pevné vrecia na KO o objeme 1201,

ktoré by si občania kupovali na OCÚ, kam by ich potom naplnené aj priniesli.

Za:4

Proti:O

Zdržal sa:O

2 neprítomní

9.Chýbajúce VZN: Obci chýbajú mnohé VZN. Vera VZN je neaktuálnych prípadne sa zmenila legislatíva,

ale v nich sa to neodrazilo, správa o kontrole VZN z 2019. VZN o komunáinom odpade,

o zneškodňovaní obsahu žumpy a o náhradnom zásobovaní vodou sa predloží na najbližšom OZ.

10. Zakúpenie smetných košov na psie exkrementy: Zakúpilo sa 7 košov a 1000 vrecúšok. Je potrebné

pripraviť leták.

Navrhované miesta na umiestnenie týchto košov:

1. za Grujbárom

2. oproti pošte

3. na konci Šancovej

4. pri kompe



5. pri bytovke 21 BJ

6. na konci Školskej

7. na konci Pri druhej kaplnke

11. Končiaca zmluva s odchytovou spoločnosťou: 15. 10. Končí zmluvy s odchytovou spoločnosťou,

ktorú treba predlžif. Pán Polák informoval o rodine na Hlavnej, ktorá má 16 psov spôsobujúcich

problémy najmä deťom cestou do školy a zo školy. Je potrebné vyriešiť túto situáciu.

Doteraz nie je známy jediný postih, finančná sankcia,za porušenie platného VZN.Obci bolo

nahlásených viacero porušení.

12.

Uznesenie č.21/2023: Komisia schval'uje a odporúča starostovi riešiť priestupky a zverejňovať sankcie

za porušenie VZN.

Za:4

Proti:O

Zdržal sa:O

2 neprítomní

13. Spal'ovanie plastov v Malej uličke: Predsedakomisie informoval prítomných, že to bolo vyriešené

dohovorom. Ak sa to bude opakovať, bude potrebné pristúpiť k sankciám.

14. Nahlasovanie čiernych skládok: Pán Polák informoval otom, že sa do lesa niekto pokúšal vyniesť

plné auto stavebného odpadu, ale pol'ovníci ho poslali preč. Kamto potom vyhodil, nevie, ale daného

človeka pozná.

Otvorila sa diskusia o využití pracovníkovVPP pri odstraňovaní skládok. V obci nám to v tomto ohl'ade

škrípe, pretože pracovníci často odídu hneď domov bez toho, aby vykonali akúkol'vekčinnosť. Vyvstala

potreba supervízora/predáka, ktorý by zadávalprácu a kontroloval výsledky. Pán Jurík pripomenul, že

obec má páky, ktoré však nevyužíva.Tento systém bude potrebné zmeniť, inak je celá činnosť VPP

zbytočná. V iných obciach na okolí to funguje. Pravdepodobne ide o nevhodné nastavanie, lebo takto

je tento potenciál úplne premrhaný.

15. Rekonštrukcia ihriska Slniečko: Predsedakomisie poďakoval dobrovol'níkom, ktorí sa zúčastnili

a hlavne OZ Najzápadnejšia, ktoré získalo grant na opravu dlho zanedbávaného detského ihriska.

Teraz je dôležité zabezpečiť žumpu na ihrisku. Je potrebný poklop so zámkom, aby sa v nej niekto

neutopil.



Uznesenie č.22/2023: Komisia schval'uje a odporúča obci zabezpečiť otvor na žumpu na detskom

ihrisku Slniečko.

Za:4

Proti:O

Zdržal sa:O

2 neprítomní

16. Rôzne:

Globalrest +úzernné povolenie majú, budú žiadať o stavebné povolenie, sl'úbili peniaze na reliéf Lucie

Poppovej, je potrebné nachystať zmluvu na cestu na kompu, aby táto časť cesty bola vo vlastníctve

obce

PHSR - pripomienkové konanie pre občanov, dúfame, že sa zapoja aj členovia komisie, je tam aj sekcia

životné prostredie

Poďakovanie p. Meňhartovej za kvetináč na kompe

p.Jurík ďalší občania navrhli zasadenie stromčekov pri autobusovej zástavke pri škôlke, aby sa vytvoril

tieň, nakol'ko sa zástavka z lexanu prehrieva. KŽPOH navrhne finančnej komisii aby schválila finančné

prostriedky na-tento zámer

17. Záhorský hlásnik: Informovanie v hlásniku o činnostiach komisií.

Uznesenie č.23/2023: Komisia schval'uje a odporúča obecné mu zastupitel'stvu navrhnúť redakcii

Záhorského hlásnika, aby sa aktívne zaujímala o aktivity jednotlivých komisií a obecných

zastupitel'stieva následne informovala občanov na stránkach Záhorského hlásnika.

Za:4

Proti:O . '_ 1

Zdržal sa:O

2 neprítomní

Záver: predseda poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie

~. ..


